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- Problem sa psima lutalicama je veliki. Deca se jako plaše, pre neki dan je i na mene jedan
ulični ker lajao. Treba ih skloniti sa ulice, prvenstveno zbog dece koja idu u školu. Kako će to biti
urađeno, nije mi bitno, samo da se uklone...  
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